
Møtebok Spydeberg menighetsråd  
05.09.24 kl. 18.00-20.30 på Spydeberg menighetshus 

  
Konstituering:   
  
Til stede:  
Faste medlemmer: Gro Siewartz Nielsen, Anne Helfrid Svenneby Kiserud, Tom Erik 
Unnerud Røed, Silje Kibsgård Fjeldbraaten, sokneprest Marita Solberg Bjerke og 
daglig leder Terje Stenholt.  
Varamedlemmer: 1. vara Ingjerd Bøe Egeland (møter fast). 3. vara Elisabeth 
Egeberg (møter fast som leder i diakoniutvalget) 
Forfall: Sigmund Lereim og Iver L. V. Langseth. 
 
Åpning: 
Soknepresten leste søndagens tekst og ba en bønn. 
 
Saksliste:  
  
44/24 Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjenning av møtebok fra 13.06.24 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. Møtebok fra 13.06.24 godkjent. 
 
45/24 Høyrentekonto opprettet i Askim og Spydeberg Sparebank. Saldo: 1 mill. 
Kontonummer 1100.50.89478. 
Vedtak: Kontoen skal kun benyttes etter vedtak i Menighetsrådet. Det gjelder også 
bruk av renteinntekter. 
 
46/24 Inndekking av underskudd konfirmantleir 2024. Utdrag av vedtak fra MR 
24.08.23: «Egenandel for konfirmanter som skal på leir settes til kr. 2500,-. 
Underskudd forventes å bli ca. kr. 45.000, -. Det motiveres til dugnad blant 
konfirmantforeldre. Det dekkes inn til kr. 25.000, - fra fond nr. 1019 Bundet fond 
Moens legat ungdomsarbeid Spydeberg. Evt. underskudd etter denne finansiering 
dekkes av MR v/ Gjenbruken».   
Vedtak: Inndekkingen gjøres slik det framkom av vedlagte regneark i innkallingen. 
 
47/24 Konfirmantleir 2025 
Vedtak: Det inviteres til KRIK-leir i Bø også i 2025. Egenandelen for de som er med 
på leir settes til kr. 3000,- (leirpris 2024). Dette er inkludert grunnavgiften på kr. 600,-
De som ikke er med på leir betaler kun grunnavgiften. Finansiering ved 
MR/Gjenbruken vil beløpe seg til maks kr. 30.000,- minus evt. dugnader/gaver 
(allerede vet vi om kr. 6500 som kommer til fratrekk). Det oppfordres til å søke om 
støtte der det er mulig. 
 
48/24 Innspill til Fellesrådets investeringsbudsjett 2025. (notat fra kirkevergen + 
Kirkelig fellesråds investeringsplan var vedlagt innkallingen) 
Vedtak: Fronten på galleriet (mot koret) trenger rehabilitering i samme stil som det 
er gjort nede i skipet (bladgull osv.). Ellers bifalles 10-års-investeringsplan som IØKF 
har utarbeidet. 
 
 



49/24 Tepper til Heli kirke (prøver vist fram i møtet). Kostnadsoverslag var vedlagt 
innkallingen (bruk av fond). 
Vedtak: MR ønsker også en teppe-prøve med to gråfarger i samme teppe + en 
prøve på den blå der det legges inn en mørkere grå tråd. Neste MR legges til Heli 
kirke for befaring og vedtak. 
 
50/24 Misjonsavtalen: Ikke effektuert fra møtet i april: 
Avtalen sendes ut til alle medlemmene (daglig leder). Saken tas opp igjen på neste 
møte. Noe seremonielt i en gudstjeneste mellom Kr.himmelfart og pinse? Krysse av 
for noe i avtalen? Leder har signert. 
Vedtak: Avtalen oversendes slik den foreligger (uten avkryssing). Det inviteres til en 
«misjonsgudstjeneste» der en fra NMS kommer for å fortelle om misjonsavtalen. 
Marita finner en søndag dette passer og tar kontakt med lokal NMS-kontakt Jan 
Semb Mathisen. 
 
51/24 Signering av balansen i regnskap 2023 for «Gjenbruken» («Spydeberg Felles 
Menighetsråd»). Regnskapet ble behandlet i MR-møte 21.03.24. 
Vedtak: Regnskapet signeres av «styrets medlemmer» (Anne, Iver, Gro, Sigmund, 
Silje og Tom Erik) 
 
52/24 – Gjenbruk av program i gudstjenestene (eksempler vist fram i møtet). 
Vedtak: Vi starter opp med gjenbruks-program så snart som mulig. Vises fram i 
neste møte. Tavler til salmenummer må henges opp igjen i Heli og Spydeberg kirker. 
 
53/24 – Forslag til gudstjenesteplan for 1. semester 2025 ble lagt fram i møtet.  
Vedtak: Endelig plan sendes ut sammen med sakspapirer til neste møte. 
 
 
54/24 
 Orienteringssaker: 

1. Fra SMH 
- Kjøp ikke aktuelt nå (mangler kapital). Vi trenger huset! Satse på å 

leie også etter 2026?  
- Skilt venter vi fortsatt på ref. Silje. 
- Gave fra «Banken»: Investerings-oversikt pr. 25.8 viser at det er brukt 

ca kr. 105.000,- Det er da kr. 45.000,- igjen. Flere stoler? Et rundt 
utebord til? Lamper i peisestua? Digital skjerm? Hva med 
rapportering til banken på gaven fra 2023? 

- Søke om støtte fra stiftelser og andre donorer «hele tiden». 
- Hus-styret og økonomigruppa får referat fra MR-møtene. 
- MR leder tar kontakt med leder i hus-styret for et møte. 
- Vafler og kaffe på julegate-åpningen v/ Gjenbruken? MR stiller opp. 

2. Fra Spydeberg Gjenbruksmiljø 
- Resultatrapport pr. 31.7 viser et overskudd på kr. 44.000,-. 
- Ta vekk skilt/bokstaver på gammelt lokale.  
- Lørdagsåpent i sommer har vært suksess. 
- Butikken er slik den er med det utvalget som foreligger. Ikke rom for 

å åpne opp for mottak av møbler, klær e.l. 
3. Fra diakoniutvalget 



- Terje leste epost (minirapport) fra leder. En arbeidsgruppe bestående 
av sokneprest og leder i D.U.  jobber med Allehelgens-programmet. 
Husk Hovin (Ragnar Ruden). 

4. Fra leder 
- Minner om deadline for Kime som er …….. Stoff: Julegateåpning og 

Gjenbruken.  
- Fortsatt behov for folk til trosopplæringsutvalg (Utvalg for «kirkelig 

undervisning og læring» må bli det nye navnet) 
- Behov for/mulig med dugnad på gravplasser og i kirkene før 

høysesong?  
5. Fra Kirkelig fellesråd 

- Daglig leder sender ut møtebok fra møtene fortløpende. 
6. Fra soknepresten 

- Møte med leder i julegate-åpnings-komiteen i dag. Målet er at det skal 
skje noe også i Stasjonsgata. Toget starte ved SMH? 

- 9 flotte konfirmasjonsgudstjenester gjennomført. Over 1000 
mennesker har kommet til kirke de to siste helgene. Gode 
forberedelser og gjennomføring fra alle involverte. Går i «sporene» til 
mye som har vært vellykket tidligere. Dette er vi gode på! 

7. Fra daglig leder 
- Sjømannskirken takker for offer på kr. 2117,75 og kr. 1447,- 
- Aktuelt med brannvernkurs for frivillige “kirketjenere?” Ikke aktuelt. 
- Regnskap pr. 31.7 - Spydeberg sokn har et underskudd på ca. kr. 

32.000,- Styrer etter budsjett. 
- Fotografering konfirmanter: Tom Erik har tatt bildene. De som ønsker 

filen med bilder vipser kr. 100,- til TE. Han vipser samlet inntekt til 
Spydeberg sokn (inn til kr. 4500,-). Takk for gaven! 

 
 

 
55/24 Eventuelt 

- Neste møte 10.10 blir i Heli kirke kl. 18.00 – 21.00. Ansatte er med og 
presenterer det de jobber med. Spørsmål fra rådets medlemmer er fint. Vi 
starter kl.18.00. Litt å spise kl.19.00. Ordinært MR-møte fra kl. 19.30. 

 
 
Spydeberg 05.09.2024 
 
 
Anne Kiserud      Terje Stenholt 

Leder       Sekretær/daglig leder 

 


